
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edinta Comisiei pentru utilitati publice 9i salubritate din data

de 30 octombrie 2023, ora 10.00

§edinta s-a desfa§urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferin la WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
26.10.2023 a domnului pre9edinte Nicorescu Nicorel.

NUME Sl PRENUME
MR I prezent
SECRETAR - MELCIU FLORIN – prezent
DEACONESCU cATALIN IONU' prezent
STOFOR STEFAN – absent
ARIUS cATALIN – prezent
STOICA IOANA – prezent
MILITARU MARIAN cATALIN – prezent

Ordinea de zi a §edintei comisiei continand titlurile proiectelor de
hotarari a fost comunicata Tn data de 26.10.2023, cu precizarea ca
proiectele de la punctele 26 9i 27 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023 au deja avize de la Cornisia pentru utilita li publice
si salubritate, iar Tn data de 30.10.2023 au fost comunicate link-urile
aferente proiectelor de hotarari :

(

Proiectul de la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi a 9edin+ei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea Tncheierii
Tntre Municipiul Bucure9ti, in calitate de Concedent 9i societatea Apa Nova
Bucuresti S. A., in calitate de Concesionar, a Actului Aditional nr. 12 la
Contractul de Concesiune nr. 1329/29.03.2000, cu privire la furnizarea de
servicii de alirnentare cu apa 9i canalizare pentru Municipiul Bucure9ti;

Proiectul de la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de
fezabilitate 9i a indicatorilortehnico – economici faza S.F. pentru obiectivul
de investitii „Modernizarea sistemelor de masurare a energiei termice”;

Proiectul de la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea Studiului de
fezabilitate 9i a indicatorilortehnico – economici faza S.F. pentru obiectivul
de investitii „Implernentarea unor noi sisteme de automatizare pentru
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punctele termice (urbane 9i dota Iii) 9i a unui nou sistem de supraveghere
9i conducere operativa (SCADA) pentru punctele termice (urbane,
industriale 9i dota Iii) rnodulele, nodurile 9i centralele termice, precum Pi
pentru dispeceratele zonale 9i dispeceratul general aflate Tn exploatarea
CMTEB S.A.”:

Proiectul de la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 178/23.04.2019,
modificata prin Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr.
406/31.08.2022 9i prin Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti nr. 20/31.01.2023 privind aprobarea proiectului “Extinderea 9i
reabilitarea infrastructurii de apa 9i apa uzata in zonele Ghidigeni,
Oltenitei, Cheile Turzii 9i Henri Coanda din Municipiul Bucure§ti” 9i a
cheltuielilor legate de proiect;

Proiectul de la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 607/26.09.2018,
modificata prin Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr.
177/23.04.2019, prin Hotararea Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti nr. 585/24.10.2019, prin Hotararea Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 405/31.08.2022 9i prin Hotararea Consiliului
General al Mlunicipiului Bucure9ti nr. 19/31.01.2023 privind aprobarea
studiului de fezabilttate 9i a indicatorilor tehnico-economici pentru
realizarea obiectivului de investitii „Extinderea si reabilitarea infrastructurii
de apa 9i apa uzata Tn zonele Ghidigeni, Oltenitei, Cheile Turzii Pi Henri
Coanda din municipiul Bucure§ti”;

Proiectul de la punctul nr. 32 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind utilizarea unor spatii
aferente imobilelor proprietatea municipiului Bucure9ti Tn cadrul proiectului
“Modernizarea a 20 de puncte termice folosind capacitati modulare de
producere de energie termica pentru re+eaua de termoficare a municipiului
Bucure§ti”, in vederea amplasarii containerelor modulare;

Proiectul de la punctul nr. 34 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea Programului
Unitar de Ac+iune pentru Deratizare, Dezinsectie 9i Dezinfectie Tn anul
2024 9i aprobarea finantarii de la bugetul Municipiului Bucure9ti a
Programului Unitar de Ac+iune pentru Deratizare, Dezinsectie si
Dezinfectie Tn anul 2024;

Proiectul de la punctul nr. 35 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind transmiterea
documentatiei tehnice ce a facut obiectul Contractului nr. 937/2019, catre
Asociajia de Dezvoltare Intercornunitara pentru Gestionarea Integrata a
De9eurilor municipale Tn Municipiul Bucure9ti;
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Proiectul de la punctul nr. 36 de pe ordinea de zi a 9edin jei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea Acordului
de parteneriat pentru derularea proiectului de con§tientizare: „Jurnalismul
de investigatie pe teme de mediu 9i economie ctrculara”;

Proiectul de la punctul nr. 56 de pe ordinea de zi a 9edinjei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea casarii unor
bunuri de retur, aparjinand Sistemului de lluminat Public al Municipiului
Bucure9ti, care nu mai pot fi reutilizate.

Participa:
Doamna §unica Daniela Roxana – Director Executiv, Directia

Servicii Publice=
Doamna Per9unaru Mariana – Director Executiv, Directia

Patrimoniu:
Doamna Gu9avan Laurentia catalina – §ef Serviciu, Serviciul

Termoenerget ic;
Domnul Leca Mircea Valentin – Expert, Serviciut Alimentare cu Apa

si Canal:
Domnul Cristea Adrian – Director General. A.M.R.S.P. :
Domnul lonijoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania

Municipala Termoenergetica.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Buna diminea+a! va multumesc pentru prezenta la 9edinta comisiei.
Sunt prezenji in acest moment 6 din cei 7 membri ai comisiei, deci

este Tntrunit cvorumul pentru Tnceperea 9edintei.
va rog sa supunem la vot ordinea de zi, cu precizarea ca in aceasta

dimineala v-au fost comunicate link-urile aferente proiectelor de hotarari.
Cu 6 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva, ordinea de zi a

fost aprobata.
va multumesc!
Trecem la primul proiect de pe ordinea de zi, cu rugamintea ca, la

fiecare proiect, reprezentan Iii ini+iatorului sa ne prezinte proiectul
respecti v.

Muljumesc!
O sa o rog pe doamna Titiri9ca sa dea citire proiectelor de pe ordinea

de zi

Asistent comisie
Proiectul de la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.

din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea
’incheierii Tntre Municipiul Bucure9ti, in calitate de Concedent 98
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societatea Apa Nova Bucure9ti S.A., in calitate de Concesionar, a
Actului Aditional nr. 12 la Contractul de Concesiune nr.
1329/29.03.2600, cu privire la furnizarea de servicii de alimentare cu
api 9i canalizare pentru Municipiul Bucure9ti.

Domnul Cristea Adrian – Director General, A. M.R.S.P.
Buna ziua! Proiectul este extrem de important, avand Tn vedere

faptul ca atat Ia stajie, cat 9i Ia incinerator, au Tnceput probele 9i, conform
actelor aditionale anterioare, Apa Nova trebuie sa preia cele doua mari
investitii 91 sa intram Tn operare. Din ceea ce 9tim Ia ora actuala, pentru
incinerator s-a stabilit o data limita de 4 decembrie, urmand ca in cursul
lunii decembrie sa preluam 9i sta Iia de epurare. §i, pentru prima data ’in
Bucure9ti, vom avea posibilitatea sa avem epurare completa care a fost,
de fapt, obiectivul de la Tnceputul lucrarilor, Tncepand cu 1986, apoi cu
ISPA, in 1999, urmand dupa 2011 licita+iile 9i lucrarile cu fondurile
europene. in prezentul act aditional nu discutam de restul lucrarilor, ci
numai de incinerator 9i statia de epurare. Din punctul de vedere al
monitorizarii AMRSP-ului, apare un nivel de serviciu nou, respectiv pentru
verificarea performantelor incineratorului, toate vor fi masurate din punct
de vedere calitativ si cantitativ si, de asemenea, se modifica un nivel de
serviciu Ia sta+ie, +inand cont ca de la epurarea par{iala trecern la epurarea
completa. Daca aveti alte Tntrebari, va stam la dispozi jie.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Rog colegii, daca sunt Tntrebari pentru acest proiect.
Haide{i sa votam proiectul. Muljumesc!

Asistent comisie
Cu 6 voturi pentru, 0 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea
Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico – economici faza
S.F. pentru obiectivul de investijii „Modernizarea sistemelor de
masurare a energiei termice“

Doamna Gu9avan Laurentia catalina – §ef Serviciu, Serviciul
Termoenerqetic

Este vorba despre un proiect elaborat de catre Compania
Municipala Termoenergetica, pentru Tnlocuirea contoarelor pe care dan9ii
le au deja in exploatare, contoare care sunt foarte vechi 9i care necesita,
evident, a fi Tnlocuite pentru a respecta cerin+ele de masurare a cantita Iii
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de energie terrnica livrata consumatorilor. Tema de proiectare, nota
conceptuala, a fost aprobata de catre aparatul propriu al primarului
general Inca de anul trecut, compania preocupandu-se sa parcurga
etapele de achizitie a acestui studiu de fezabilitate. §i o sa-1 las pe domnut
director lonitoaiei sa va dea niste detalii de ordin tehnic vizavi de ce au
presupus cerintele Tn elaborarea acestui studiu Pi care sunt informatiile
objinute ca urrnare a acestui studiu. Intentia este ca finantarea pentru
aceste categorii de lucrari sa fie objinuta prtn Fondul de Modernizare, Tnsa
rnomentan ghidul nu a fost lansat, deci Inca nu s-a deschis perioada de
depunere a proiectului. Speram ca in scurt timp aceste ghiduri vor fi
disponibile 9i acest proiect va putea fi depus pentru a accesa §i finantarea
prin Fondul de Modernizare.

Domnul loni+oaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Pe partea de contoare s-au luat Tn calcul toate buclele de contorizare
din Bucure§ti, inclusiv de la punctele termice. Proiectul cuprinde 'inlocuirea
contoarelor, 'Fnlocuirea robinetilor aferenti buclelor de masurare si
montarea de echilibrare hidraulica pe fiecare punct de delimitare, adica
pentru fiecare scara de bloc. Sunt circa 40.000 de contoare. Fata de
echipamentele pe care le-am mentionat mai devreme, exista §i un soft de
management al parcului de contoare care ne va ajuta la gestionarea
acestor echiparnente, plus ca interfata ne va ajuta sa vedem Tn timp real
functionarea contoarelor, adica o anumita reclamatie putem sa o analizam
foarte rapid 9i sa vedem daca este Tntemeiata sau nu este Tntemeiata. Deci
o sa avem module de raportari automate, o sa avem module de
management al energiei, o sa putem face bilan+uri in timp real, o sa
identificam pierderile daca au crescut sau se menjin. O sa avem un modul
de management parc de contoare pe partea de evidenta, verificari
metrologice 9i un rnodul pe partea de repara+ii. Deci toate informajiile, tot
ce tine de contoare, acest soft de management parc contoare va centraliza
toate datele, va fi o baza de date care poate fi folosita oricand 9i, oricum,
va fi folosita Tn munca de zi cu zi, mai ales pentru partea de mentenanta
9i partea de verificari metrologice.

Domnul Consilier Melciu Florin
Am 9i eu o intrebare. Care este valoarea acestui proiect?

Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Mlunicipala Termoenergetica

Valoarea este de 1 16 milioane de euro
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Domnul Consilier Melciu Florin
Banuiesc ca 116 milioane este valoarea proiectului. Dar valoarea

studiului de fezabilitate?

Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Aproximativ 20.000 de euro. Vreau sa completez ca aceste contoare
sunt eligibile pentru a fi finantate din Fondul de Modernizare. Bucure9tiul
9i niciun alt ora9 pana acum nu au prevazut ca echipamentele, contoarele
sa fte eligibile. Este singura linie de finan{are prin care se pot accesa
fonduri pentru Tnlocuirea parcului de contoare.

Asistent comisie
va mul+umim! Daca nu mai sunt Tntrebari, supunem la vot proiectul.
Cu 5 voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea
Studiului de fezabilitate si a indicatorilor tehnico – economici faza
S.F. pentru obiectivul de investijii „Implementarea unor noi sisteme
de automatizare pentru punctele termice (urbane 9i dotajii) 9i a unui
nou sistem de supraveghere 9i conducere operativa (SCADA) pentru
punctele termice (urbane, industriale 9i dotajii) modulele, nodurile 9i
centralele termice, precum 9i pentru dispeceratele zonale 9i
dispeceratul general aflate Tn exploatarea CMTEB S.A.“

Doamna Gu9avan Lauren+ia catalina – §ef Serviciu, Serviciul
Termoenerqetic

§i acest proiect de hotarare a fost initiat ca urmare a solicitarii
operatorului Termoenergetica. De asemenea, documentatia aferenta
intentiei, 9i anume tema de proiectare 9i nota conceptuala, au fost
aprobate de aparatul propriu al primarului general la nivelul anului trecut.
Ca urmare a acelei aprobari, Compania Termoenergetica a contractat
elaborarea studiului de fezabilitate pentru acest prolect. §i, urmare a
recepjionarii acestui studiu, I-a prezentat Termoenergetica pentru a fi
inclus pe ordinea de zi a Consiliului General, in vederea aprobarii
acestuia. De asemenea, este un proiect care se dore9te a fi finantat tot
prin Fondul de Modernizare, alaturi de proiectul anterior. Detalii tehnice va
poate oferi domnul director Adrian lonijoaei.
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Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Partea de soft nu mai e disponibita. Tot ce se folose9te acum,
Windows-ul pe care iI folosim acum nu mai poate sa fie compatibil cu
aceste echipamente. in echipamente intra tot ce Tnseamna senzoristica,
senzor de presiune, temperatura, curgere, intra vane de reglare cu care
se menjin temperaturtle pe circuitul de incalzire 9i apa calda constante sau
lucreaza dupa diagrama pe care e programat, intra tabloul electric, plus
tabloul de automatizare control care gestioneaza tot procesul care se
Tntampla Tntr-un punct termic 9i intra partea de SCADA, cu ajutorul careia
putem sa facern monitorizare, reglare-control al punctelor termice. Aici
vorbim si de noduri terrnice si de centrale termice. unde monitorizarea
acestor instalatii ne ajuta sa Tmbunatatim activitatea 9i sa utilizam eficient
reglajul pe care iI facem, ne ajuta la scaderea pierderilor 9i sa folosim un
regirn optim hidraulic de funcjionare. Sunt Tntrebari?

Domnul Consilier Melciu Florin
Eu as avea o Tntrebare: cat costa acest studiu de fezabilitate si care

este firma ca9tigatoare a acestui protect? gi care este perioada de
derulare?

Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Aproximativ 30.000 de euro a fost acest studiu de fezabilitate. Pentru
perioada de implementare, dorim sa aplicam tot pe Fondul de
Modernizare, acest fond are finantare pana Tn 2030. Este o lucrare
complexa 9i foarte mare, nu se va putea realiza Tntr-un singur an. Se va
Tntinde pe 4-5 ani. Important este sa Tncepem lucrarile.

Domnul Consilier Melciu Florin
Pi v-am Tntrebat care este firma ca9tigatoare.

Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Firma Gica

Domnul Consilier Melciu Florin
§i la studiul de fezabilitate din partea cealalta este aceea9i nrma?
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Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adiunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Aceeasi nrma a fost.

Domnul Consilier Melciu Florin
Domnule director, dar cum vi se pare ca o singura firma ca9tiga toate

studiile de fezabilitate? Asta o data, ca am vazut ca dumneavoastra aveti
printre preferati, nu neaparat dumneavoastra, ci societatea pe care o
conduceti, 9i o anumita societate din Buzau cu 2 angajati, care vad ca este
o societate foarte prolifica. Deci nu s-a gasit altcineva decat aceea9i firma,
sa faca cele doua studii pe sumele respective, foarte importante Pi foarte
mari de bani? Eu o sa votez Tmpotriva 9i nu neaparat ca am o problema
cu acest proiect, ci am o problerna de transparenji.

Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adjunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

Dar acest proiect ajuta foarte mult bucure9tenii.

Domnul Consilier Melciu Florin
Dar bucure9tenit trebuie sa 9tie faptut ca nu o singura firma face

proiecte.

Domnul lonitoaei Adrian – Director General Adiunct, Compania
Municipala Termoenerqetica

ca9tigatorul a fost desemnat Tn urma unei proceduri de licita Tie.

Domnul Consilier Melciu Florin
Domnule director, firmele de consultanla ca9tiga pe 30.000 de euro,

pentru a prelua dupa aceea caracteristicile tehnice Pi a face dosarul si
caietul tehnic pentru implementarea viitorului proiect. Domnule director, sa
9titi ci ne mai pricepem 9i noi. Eu o sa votez Tmpotriva, pentru ca nu mi
se pare normal ca aceea9i firma de consultanla sa ca9tige ambele
proiecte. Mul{umesc!

Asistent comisie
va multumim! Daca nu mai sunt Tntrebari, supunem la vot proiectul.
Cu 2 voturi pentru, 2 abjineri 9i 2 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz nefavorabil.

Proiectul de la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare pentru modificarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr.
178/23.04.2019, modificata prin Hotirarea Consiliului General al
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Municipiului Bucure9ti nr. 406/31.08.2022 9i prin Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 20/31.01.2023
privi nd aproba rea proiectu lui “Extinderea 9i reabilitarea
infrastructurii de api 9i apa uzata Tn zonele Ghidigeni, Oltenijei,
Cheile Turzii 9i Henri Coanda din Municipiul Bucure9ti“ 9i a
cheltuielilor legate de proiect.

Domnul Leca Mircea Valentin – Expert, Serviciul Alimentare cu Apa
91 Canal

Buna ziua! Acest proiect solicita de fapt majorarea fondurilor cu 18
milioane de lei, dat fiind faptul ca pentru achizitia contractului de dirigen+ie
de 9antier valoarea estimata initial a fost mult prea mica 9i nu am reu9it,
in urma licitatiilor, sa avem un ofertant eligibil. De altfel, sco land la licitatie
acest proiect de dirigentie de 9antier, de9i am trimis 9i mail-uri potentialilor
ofertanji, unul singur ne-a trimis un feedback ca valoarea estimata este
mult prea mica 9i nu sunt interesati. De aceea nu am avut niciun candidat.
Am facut 9i un studiu de piata Tn urma caruia nu am primit niciun feedback.
Practic, nu ne-a ramas decat sa Tncercam recalcularea valorii estimate,
raportandu-ne la contracte similare de la nivelul primariei, respectiv
contractele de dirigen jie de la termoficare. Luand preturile unitare de la
contractul pe care 1-au Tncheiat cei de la terrnoficare, raportat la volumul
de lucrari necesare proiectului nostru, a rezultat o valoare suplimentara de
18 milioane cu tot cu TVA, pentru care solicitam votul dumneavoastra,
pentru majorarea cheltuielilor proiectului cu aceasta valoare.

Asistent comisie
va multumim! Daca nu sunt Tntrebari, supunem la vot proiectul.
Cu 3 voturi pentru, 3 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz nefavorabil.

Proiectul de la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare pentru modificarea
Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucure§ti nr.
607/26.09.2018, modificata prin Hotararea Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti nr. 177/23.04.2019, prin Hotirarea Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 585/24.10.2019, prin Hotararea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 405/31.08.2022 9i
prin Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr.
19/31.01.2023 privind aprobarea studiului de fezabilitate 9i a
indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de
investijii „Extinderea 9i reabilitarea infrastructurii de apa 9i api uzata
in zonele Ghidigeni, Oltenijei, Cheile Turzii 9i Henri Coandi din
municipiul Bucure9ti“
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Domnul Leca Mircea Valentin – Expert, Serviciul Alimentare cu Apa
9i Canal

Proiectul de la punctul 25 este o continuare a celui de la punctul 24,
avand actualizati indicatorii tehnico-economici cu valoarea de 18 milioane
de lei necesara supervizarii lucrarilor. Nu aduce nimic nou, decat aceasta
cheltuiala, pe partea de fonduri neeligibile.

Domnul Consilier Melciu Florin
As dori sa Tntreb si eu care este valoarea studiului de fezabilitate,

cum se nume§te nrma care a ca9tigat acest studiu de fezabilitate 9i daca
este aceea9i firma care a facut studiul de fezabilitate 9i la proiectul
anterior. Multumesc!

Domnul Leca Mircea Valentin – Expert, Serviciul Alimentare cu Apa
9i Canal

Studiile de fezabilitate s-au facut la nivelul lui 2012 – 2013, Tmi scapa
acum firma care ne-a ajutat la aplica+ia de finanjare 9i au Tnchis totul
Tntr-un asa zis studiu, desi studiile initiale au fost realizate la nivelul lui
2012

Domnul Consilier Melciu Florin
Am injeles. Deci este aceea9i firma.

Domnul Leca Mircea Valentin – Expert, Serviciul Alimentare cu Apa
si Canal

Nu este aceea§i firma. La partea de Ghidigeni studiul de fezabilitate
1-a facut Apa Nova, iar la partea de Olteni+ei 9i Cheile Turzii au fost
Tntocmite de Western Outdoor. lar a9a-zisut SF pentru fonduri europene a
fost Tncheiat cu Infra Water.

Domnul Consilier Melciu Florin
Muljumesc!

Asistent comisie
va multumim! Daca nu mai sunt Tntrebari, supunem la vot proiectul.
Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.
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Proiectul de la punctul nr. 32 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind utilizarea unor
spajii aferente imobilelor proprietatea municipiului Bucure9ti Tn
cadrul proiectului „Modernizarea a 20 de puncte termice folosind
capacitali modulare de producere de energie termica pentru rejeaua
de termoficare a municipiului Bucure9ti“, in vederea amplasarii
containerelor modulare

Nu este nimeni din partea initiatorului, va propun sa trecem ta
punctul 34, pana se conecteaza reprezentantul directiei de specialitate.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
Da, sigur.

Asistent comisie
Proiectul de la punctul nr. 34 de pe ordinea de zi a 9edin+ei C.G.M.B.

din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea
Programului Unitar de Acjiune pentru Deratizare, Dezinsec jie gi
Dezinfecjie in anul 2024 9i aprobarea finanlarii de la bugetul
Municipiului Bucure§ti a Programului Unitar de Acjiune pentru
Deratizare, Dezinsecjie 9i Dezinfecjie in anul 2024.

Doarnna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Direcjia
Servicii Publice

Buna ziua! va propunem aprobarea programului unitar de actiune
pentru Deratizare, Dezinsectie 9i Dezinfectie Tn anul 2024, precum 9i
finan+area acestuia de la bugetul Municipiului Bucure9ti. in comparatie cu
programul aprobat pentru anul trecut, avem o cre9tere de 3,5 %, deoarece
faTa de tratamentele prevazute pentru anul 2023 am introdus un tratament
de deratizare 9i un tratament de dezinsectie la canalele aparjinand Apa
Nova, in urma unei comunicari cu ANRSC, care ne subliniaza faptul ca
astfel de tratamente trebuie aplicate 9i finantate de la bugetul local, pentru
a avea un program unitar de actiune. in rest, ca 9i anul trecut, vorbim de
combaterea vectorilor 9obolani, tanjar-larva 9i tanjar-adult, capu9a, viespe
9i gandaci la condominii, doar la solicitarea 9i demonstrarea unui focar de
catre pre9edintele asociatiei de bloc. Sunt Tntrebari?

Asistent comisie
va muljumim! Daca nu sunt intrebari, supunem la vot proiectul.
Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri 9i 0 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 35 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind transmiterea
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documentatiei tehnice ce a facut obiectul Contractului nr. 937/2019,
catre Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara pentru Gestionarea
Integrata a De9eurilor municipale Tn Municipiul Bucure9ti.

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Direc jia
Servicii Publice

Aceasta documentatie tehnica prive9te Tmprejmuirea 9i dotarea cu
camere video a terenului situat Tn Drumul Rudeni - Chitila, nr. 22-28. Ea a
fost elaborata Tn 2019 pentru un teren pe care era prevazuta o investitie
legata de gestiunea de9eurilor. in 2022, prin HCGMB nr. 649, acest teren
a fost dat in folosin@ gratuita catre Asociajia de Dezvoltare
Intercomunitara pentru Gestionarea Integrata a De9eurilor Municipale, cu
scopul realizarii obiectivulut de investi Iii Centru integrat de colectare
separata prin aport voluntar, o investijie finan Iata integral din PNRR. in
conditiile Tn care aceasta documentatie tehnica exista la nivelul directiei
noastre, iar colegii de la ADIGDMB au nevoie de ea pentru a Tmprejmui 9i
a dota cu camere video acest teren, dorim sa le punem la dispozijie
documentatia, pentru ca ea sa-9i Tndeplineasca scopul pentru care a fost
realizata. Multumim!

Asistent comisie
va muljumim! Daca nu sunt Tntrebari, supunem la vot proiectul.

Doamna Consilier Stoica loana
Sunt pentru.

Asistent comisie
va multumim!
Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri 9i 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.1

Revenim la punctul nr. 32, proiect de hotarare privind utilizarea
unor spajii aferente imobilelor proprietatea municipiului Bucure9ti Tn
cadrul proiectului „Modernizarea a 20 de puncte termice folosind
capacitali modulare de producere de energie termici pentru rejeaua
de termoficare a municipiului Bucure9ti“, in vederea amplasarii
containerelor modulare.

1 Doamna Stoica loana §i-a exprimat optiunea de vot verbal. Prin urmare, voturtle au fost consernnate
in procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum 9i cu rezultatele generate de
platforma online de videoconferin;a WebEx
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Doamna Per$unaru Mariana – Director Executiv, Direc jia Patrimoniu
Buna ziua! Este vorba despre un protect de hotarare initiat Tmpreuna

cu colegii de la Direcjia de Investijii care gestioneaza acest proiect.
Direcjia Patrimoniu este cosemnatara acestui raport de specialitate, prin
identificarea 9i clarificarea situatiei juridice a terenurilor adiacente celor 20
de puncte termice pe care urmeaza sa se amplaseze aceste containere
modulare necesare suplimentarii producerii sewiciului de termoficare.
Este vorba de 20 de amplasamente, 20 de puncte termice, proprietate
publica a municipiului Bucure9ti, care se afla Tn contract de delegare cu
Compania Termoenergetica. §i, adiacent acestor puncte termice, s-au
identificat, 'Fmpreuna cu colegii de la Investitii, terenuri necesare pentru
amplasarea acestor containere modulare.

Domnul Consilier Melciu Florin
Am o Tntrebare: aceste terenuri adiacente sunt proprietatea

municipiului Bucure9ti sau sunt proprietatea unor terji privati? Muljumesc!

Doamna Per9unaru Mariana – Director Executiv, Directia Patrimoniu
Sunt proprietate publica a municipiului Bucure§ti, nu sunt afectate

de notificari, de aceea proiectul a fost Tn analiza directiei 9i a colegilor de
la Investitii mai bine de o luna. Am facut verificarile necesare. Acolo unde
au fost 5 sau 6 amplasamente care la propunerea initiala se suprapuneau
peste ni9te dosare de notificare, am schimbat amplasamentele, Tmpreuna
cu colegii de la Investijii, in a9a feI Tncat situa+ia juridica sa fie clarificata.

Asistent comisie
va multumim!
Cu 4 voturi pentru, 2 abjineri ei 0 voturi impotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 36 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea
Acordului de parteneriat pentru derularea proiectului de
con9tientizare: „Jurnalismul de investiga;ie pe teme de mediu 9i
economie circulara“.

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Direc+ia
Servicii Publice

Am fost invitaji, alaturi de Ministerul Mediului, sa participam, fara
niciun cost implicat pentru Primaria Municipiului Bucure9ti, Tntr-o sesiune
de work shop-uri realizate de Asociatia PRO DEE 9i sus+inute dejurnali§tii
de mediu. Aceste work shop-uri sunt destinate studentilor la jurnalism din
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Bucure9ti. Proiectul T9i propune sa adune Tntre 20 9i 25 de jurnali9ti Tn
devenire cu care sa discutam despre problematica de mediu, despre
legisla+ie 9i CLin anume putem Tmpreuna sa educam viitorul lor public, in
sensul de a fi mai atenti cu problematica de mediu, cu gestiunea
de§eurilor, cu modul Tn care viata noastra zi de zi ar trebui sa devina mai
sustenabila pentru un ora9 mai curat 9i mai sustenabil. Deci este vorba de
un proiect in care experjii din cadrul Directiei Servicii Publice vor participa
in cadrul acestor work shop-uri 9i vor prezenta partea de legisla Tie, de
actiuni 9i activitali pe care Prirnaria Municipiului Bucure9ti, alaturi de
parteneri, Ie desfa9oara Tn acest domeniu. Muljumesc!

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Am urmatoarea Tntrebare: vad ca articolul 3 al proiectului de hotarare

se refera 9i la sectoarele municipiului Bucure9ti, subdiviziuni ale unitatii
administrativ-teritoriale, la operatorii de salubrizare care vor fi obligati sa
duca la Tndeplinire prezenta hotarare. §i ma Tntrebam ce cauta operatorii
de salubritate, atata timp cat in anexa la proiectul de parteneriat, ca
banuiesc ca este un proiect la acest moment, nu vad nicio actiune, nicio
vizita la operatorii de salubritate ai sectoarelor 1-6 Pi, de asemenea, nici
in solicitarea initiala de Tncheiere a unui acord de parteneriat din partea
coali+iei PRO DEE nu vad vreo mentiune cu privire la vreo vizita facuta la
operatorii de salubritate, cei 6 din cele 6 sectoare. vad ca vor fi vizite de
lucru de documentare Ia Green WEEE 9i la Asociatia Ateliere fara
Frontiere, in zile diferite, conform anexei ta Acordul de parteneriat. §i ma
Tntrebam daca nu cumva ne propuneji sa supra reglementam? §i, de
asemenea, ma Tntrebam Tn ce masura putem obliga operatorii de
salubritate sa fie deschi9i Ia o astfel de vizita, atata timp cat nu ii facem pe
ei sau pe primariile de sector parteneri Tn acest proiect. Nu ca nu ar fi
potrivit 9i oportun parteneriatul pe care ni-I propune coali jia PRO DEE, dar
mi se pare ca supra reglementam. Muljumesc!

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Direc+ia
Servicii Publice

in+eleg ceea ce ne spuneti. Green WEEE este cel mai mare
reciclator de de9euri de echipamente electrice, iar la acest Green WEEE
care are fabrica de reciclare la Buzau, trimit de9euri de echipamente
electrice 9i operatorii de salubritate care opereaza Tn Bucure9ti. in anexa
la proiect aveji o prezentare realizata de cei de la PRO DEE, care este o
prezentare care ii include doar pe cei care Tn acest moment si-au dat
acordul de a participa la proiect. Speram, 9i cel mai probabil se va 9i reu9i
acest lucru, ca pe drumul de9eurilor catre reciclare sa ducem jurnali9tii Pi
la un salubrist. Tnsa nu avem Tn acest moment un acord sau organizatorii
nu au un acord ferm cu vreunul dintre salubristii din Bucuresti. Tnsa
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obiectivul este sa introducem o vizita, o astfel de activitate, la unul dintre
cei din Bucuresti.

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Printr-un alt acord de parteneriat?

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Directia
Servicii Publice

Facut de organizatori.

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
De organizatori direct?

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, Directia
Servicii Publice

Da

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Atunci va propun sa modificam articolul 3 9i sa nu mai dam in sarcina

operatorilor sa duca la Tndeplinire prezenta hotarare, ci doar directiile cu
atributii din cadrul aparatului de specialitate at primarului general sa se
ocupe de aplicarea hotararilor.

Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv, DirecTia
Servicii Publice

De acord. injeleg ce spune Ii. Multumesc!

Domnul Consilier Deaconescu catalin lonut
Vom formula un amendament pentru 9edin ja de maine. va

mu ltumesc!

Asistent comisie
va multumim!
Cu 5 voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi Tmpotriva, proiectul a

primit aviz favorabil.

Proiectul de la punctul nr. 56 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B.
din data de 31.10.2023, proiect de hotarare privind aprobarea casarii
unor bunuri de retur, aparjinand Sistemului de lluminat Public al
Municipiului Bucure9ti, care nu mai pot fi reutilizate.

15



Doamna $unica Daniela Roxana – Director Executiv. Direc+ia
Servicii Publice

La 9edinta consiliului de luna trecuta, a fOBt aprobata activitatea de
inventariere a bunurilor de retur apaQinand sistemului de iluminat public al
municiplului Bucure9ti, care nu mai pot fi reutilizate. Comisia, a9a cum a
fost ea desemnata prin dispozi+ie de primar general, a efectuat activitatea
de inventariere. Astfel ca am revenit cu lista exacta a produselor ce trebuie
sa fie casate. Este vorba de 1238 de bucali stalpi iluminat, 8372 bucati
aparate iluminat, 265 bucati console 9i 7 bucati cutii distributie. Acestea
urmeaza sa fie casate, iar pentru casare se vor solicita oferte de
valorificare de la operatori autorizati, iarsuma Tncasata de la cea mai mare
dintre aceste oferte va fi utilizata pentru a compensa una dintre facturile
viitoare ale companiei catre Primaria Municipiului Bucure9ti. Valoarea,
a§adar, va fi dedusa din valoarea urmatoarei facturi emise de Compania
Municipala pentru lluminat Bucure9ti.

Asistent comisie
va multumim! Daca nu sunt Tntrebari, supunem la vot proiectul.
Cu 5 voturi pentru, 1 abjinere 9i 0 voturi impotrivi, proiectul a

primit aviz favorabil.

Domnul Presedinte Nicorescu Nicorel
va multumesc!
Mai sunt alte interventii?
Declar sedinta Tnchisa
La revedere!

Sedinta comisiei s-a incheiat Ia ora 11.05

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe
care s-a desfa9urat 9edin+a precum 9i pe baza votului exprimat verbal de
catre consilierii generali.

PRE§EDINTE,
Nicorel Nicorescu

SECRETAR.
Melciu Florin
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